
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



巴淡 3 天 2 晚之旅 
BATAM 3D2N CITY TOUR 

—— [ HAPPY · ENJOY · WITH EVERY MOMENT ] —— 

—— [ 快乐 · 享受 · 每一颗体验] —— 

 

行程体验内容 / INTENERARY LIST 

天数 / DAY 行程 / INTENERARY 
早餐 

Breakfast 

午餐 

Lunch 
晚餐 Dinner 住宿/ Hotel 

D1 

 

码头接机 – 天恩弥勒佛元 – 巴淡岛地表 –巴

淡岛博物馆 – 想用印尼风味餐 – 正和清真寺 

– 托里尼网红打卡 – 粉红海滩 – 晚餐海鲜餐

厅(自理)– 入住酒店 

 
Pick up ferry terminal - maitreya temple 
– welcome to batam symbol – batam 
museum – lunch (saung sunda) – 
mosque chengho – Dsand Santorini – 
pink beach – dinner (own expense) – 
hotel check in. 
 

× 
Package 

套餐 

Package 

套餐 

太平洋 4 星酒

店 

4 Star Pasific 

palace Hotel 

D2 

酒店用早餐 – 风景山 – KTM 度假村 – 想用

巴东饭(sederhana) – 大伯公 – 自由活动（按

摩， 水上活动，卡丁车，修指甲 & 其他）– 美

食广场（自理） – 返回酒店 

 

Hotel breakfast – puncak beliung – ktm 
resort – local food (nasi padang 
sederhana) -tuapekong temple – free & 
easy (massage, watersport, gokart, 
medicure-pedicure, &etc) – food 
court(own expense) – back to hotel  

Buffet 

自助餐 

Package 

套餐 

Own expense 

自助餐 

太平洋 4 星酒

店 

4 Star Pasific 

palace Hotel 

D3 

酒店用早餐 – PENUIN 市场 – 燕窝工厂– 

（免费燕窝一碗）– 购物中心 – 午餐（自理）

–返回码头 

 

Buffet 

自助餐 
- - - 



Hotel breakfast – penuin market – grand 

batam mall – seafood lunch – back to 

ferry terminal   

 

注明/ Noted: 

以上行程景点浏览仅供参考，在不减少景点情况下将对行程游览顺序进行调整，具体游览顺序请以

实际出游为准。 

The above itinerary attractions are for reference only. The order of the itinerary will be adjusted 

without reducing the number of attractions. The specific order of the itinerary shall be based on the 

actual trip. 

 

 

PRICE LIST 

MINIMUM 04 PERSON 

TYPE 
SGD / 

PERSON 

RM / 

PERSON 

WEEKDAY / WEEKEND 190 579 

PUBLIC HOLIDAY (22-31 DEC 2025) 210 631 
 

PRICE INCLUDE: 
 
➢ Two night pacific palace 4 star hotel (twin sharing) 
➢ Two way ferry ticket inclusive all seaport tax 
➢ 4 X meals (2 breakfast, 1 lunch local food) 
➢ Full transport accomodity with driver & local guide assist 
➢ 1 bowl birdnest 
 
PRICE EXLUDE: 
 
➢ Personal travel insurance, room service, optional tour, Porterage fee, flight, and personal nature 
➢ Entrace ticket 
 

FERRY TIMING: 
 
➢ Depart from Singapore 

09:00 am : Depart from Singapore harbourfront terminal 
15:10 pm : return from Batam centre terminal 
 

➢ Depart from Johor bahru 
11:30 am : Depart from JB stulang laut terminal 
15:10 pm : return from Batam centre terminal 
 
 
 
 
 
 

 



◆ 行程内容 / INTENERARY DETAIL： 

1DAY 

★码头接机 – 天恩弥勒佛元 – 巴淡岛地表 –巴淡岛博物馆 – 想用印尼风味餐 – 正和清真

寺 – 托里尼网红打卡 – 粉红海滩 – 晚餐海鲜餐厅– 入住酒店（Pick up ferry terminal - 

maitreya temple – welcome to batam symbol – batam museum – lunch (saung 

sunda) – mosque chengho – Dsand Santorini – pink beach – dinner (own expense) 

– finish） 

 Breakfast 早餐 × Lunch 午餐 √ Dinner 晚餐 x   Pasific palace  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

→【天恩弥勒佛欢迎舞蹈 / Maitreya welcome dance】：巴淡岛的弥勒寺被认为是一个受游客欢迎的宗

教旅游景点，为迎接游客的到来志愿者将表演以热爱自然为主题的舞蹈 （Maitreya Temple in Batam is 

considered a popular religious tourist attraction for tourists. To welcome the arrival of tourists, 

volunteers will perform a dance with the theme of loving nature. 

→【巴淡岛象征 / Welcome to Batam iconic】：是巴淡岛的标志性地标之一，欢迎游客的到来。这个纪

念碑设计独特，位于一个战略位置，成为游客拍照和欣赏周围景色的热门地点。（It is one of Batam's iconic 

landmarks that welcomes tourists. This monument is uniquely designed and located in a strategic 

location, making it a popular spot for tourists to take photos and enjoy the surrounding scenery.） 

→【巴淡岛博物馆 / Batam museum】：是印度尼西亚廖内群岛巴淡市的一处文化与教育景点。博物馆展

示了丰富的藏品，反映了巴淡岛的历史、文化以及多年来的发展历程。参观者可以看到传统文物、本地生活

场景的立体模型，以及介绍工业与旅游发展过程的展览内容。这里是了解当地历史文化、适合家庭参观的好

去处。（is an educational and cultural destination located in Batam City, Riau Islands, Indonesia. The 

museum showcases a variety of collections that highlight the history, culture, and development of 

Batam over the years. Visitors can explore traditional artifacts, dioramas of local life, and exhibits 

that explain the island’s growth in industry and tourism.） 

→【印尼风味餐 / Local food】：印尼风味美食是融合了丰富香料、独特口味和各地传统文化的特色料理

（is known for its rich spices, bold flavors, and deep roots in the diverse traditions of Indonesia’s 

many regions.） 

→【正和清真寺/ Mosque chengho】：位于巴淡岛 Bengkong 地区，是一座融合中华风格的清真寺。为

纪念郑和而建，象征着中华与伊斯兰文化的融合，也是当地著名的宗教旅游景点（Located in the Bengkong 

area of Batam Island, it is a mosque with a Chinese style. Built to commemorate Zheng He, it 

symbolizes the integration of Chinese and Islamic cultures and is also a famous local religious 

tourist attraction.. 



→【托里尼网红打卡/ Dsand santorini】：是一家受希腊圣托里尼启发的咖啡厅和餐厅，位于巴淡岛 Golden 

City。餐厅以蓝白色调为主，提供融合风味的菜肴和现场音乐，是一个受欢迎的网红打卡地 （It is a cafe and 

restaurant inspired by Santorini, Greece, located in Golden City, Batam. The restaurant is 

dominated by blue and white tones, offering fusion dishes and live music, and is a popular spot for 

internet celebrities to check in.） 

 

→【粉红海滩/ Pink beach】：该海滩以其独特的粉红色沙滩而闻名，这也是吸引游客的主要景点。沙滩的

粉红色是由白色沙滩和被冲上岸的红珊瑚碎片混合而成的。虽然它可能不像世界上其他一些著名的粉红色沙

滩那样鲜艳，但这片海滩的美丽仍然吸引了许多游客 (The beach is known for its unique pink-colored 

sand, which is the main attraction for visitors. The pink hue of the sand is a result of a mixture of 

white sand and fragments of red coral washed up on the shore. Although it may not be as vividly 

pink as some other famous pink beaches around the world, the beauty of this beach still draws 

many visitors.) 

→【晚餐自理/Own expense dinner】：晚餐自理，您可以选择当地美食，如海鲜、爪哇菜或韩国料理（You 

will enjoy dinner at your own expense, with various local food options such as seafood, Javanese 

cuisine, or Korean food available nearby） 

→【入住酒店 / Check in hotel】 

 

2DAY 

★ 酒店用早餐 – 风景山 – KTM 度假村 – 想用巴东饭(sederhana) – 大伯公 – 自由活动 

– 美食夜市（自理） – 返回酒店（Breakfast Hotel – Hotel breakfast – puncak beliung 

– ktm resort – local food (nasi padang sederhana) -tuapekong temple – free & 

easy – food court – Back to ferry terminal） 

 Breakfast 早餐 √ Lunch 午餐 √ Dinner 晚餐 x   Pasific palace 

 

 

 

 

 

→【风景山 / Puncak beliung】：是位于巴淡岛 Sekupang 地区的一个山顶景点，以其城市与海景的壮丽

全景而闻名。这里是放松、欣赏日落和拍照的好去处，环境宁静自然（is a hilltop spot in Sekupang, Batam, 

known for its scenic views of the city and sea. It's a great place to relax, enjoy the sunset, and take 

photos in a peaceful natural setting) 

→【KTM 度假村 / KTM resort】：是位于巴淡岛 Sekupang 的海滨度假村，可欣赏新加坡方向的美丽海

景。以巴厘岛风格的木屋别墅著称，非常适合放松度假。度假村设施包括舒适的别墅、海鲜餐厅、游泳池、

水疗中心，以及标志性的观音雕像 （is a seaside resort in Sekupang, Batam, offering beautiful views 

toward Singapore. Known for its Balinese-style wooden villas, it's perfect for a relaxing getaway. 

Facilities include cozy villas, a seafood restaurant, swimming pool, spa, and the iconic statue of 

Goddess Guan Yin.） 

→【Sederhana 巴东饭 / Nasi padang】：是一道受欢迎的明干包菜（Minangkabau）菜肴，包含白米



饭和多种配菜，如仁当（rendang）、炸鸡（ayam pop）和青辣椒酱（sambal hijau）。巴淡岛有许多帕

当餐厅，如 RM Garuda 和 RM Chika，是当地居民和游客的美食最爱 (is a popular Minangkabau dish, 

consisting of white rice served with various side dishes like rendang, ayam pop, and green sambal. 

Many Padang restaurants are scattered across Batam, such as RM Garuda and RM Chika, making it 

a favorite culinary choice for both locals and tourists.) 

→【大伯空/ Tuapekong temple】：是巴淡岛最古老的佛教寺庙，同时也是孔教徒的庙宇。位于 Nagoya，

寺庙拥有典型的中国建筑风格，庭院里有神像和一座宝塔。除了是宗教活动的场所，大伯公庙也是一个受欢

迎的宗教旅游景点 (is the oldest Buddhist temple in Batam, also serving as a shrine for Confucian 

worshipers. Located in Nagoya, it features distinctive Chinese architecture, a small garden with 

deity statues, and a pagoda. Besides being a place of worship, Tua Pek Kong is also a popular 

religious tourism destination) 

→【美食夜市/ Food Court】：提供各种实惠的本地和国际菜肴, 这些地方非常适合与家人或朋友一起用餐，

提供多种餐饮选择，营业至晚上(offer a wide range of affordable local and international dishes. These 

spots are great for dining with family or friends, offering various food options available until late 

evening) 

→【返回酒店/ Back to hotel】 

3DAY 

★酒店用早餐 – PENUIN 市场 – 燕窝工厂 –（免费燕窝一碗） – 购物中心 – 午餐（自理） 

返回码头（Hotel breakfast – penuin market – birdnest factory – grand batam mall – 

lunch(own expense) – back to ferry terminal） 

 Breakfast 早餐 √ Lunch 午餐 √ Dinner 晚餐 x   x 

           

 

 

 

→【PENUIN 市场/ Penuin market】：是一个传统市场，以各种本地产品闻名，如蔬菜、鱼类和巴淡特

色美食，如鱼饼（otak-otak）和槟城米粉（laksa）, 深受来自新加坡的游客欢迎，提供独特的购物和美食

体验(is a traditional market known for a variety of local products like vegetables, fish, and Batam 



specialties such as otak-otak and laksa, it is popular among tourists, especially from Singapore, 

offering an authentic shopping and culinary experience) 

→【燕窝工厂/ Birdnest factory】：巴淡岛的燕窝中心提供参观从清洁到包装的生产过程，并销售具有健

康益处的高品质产品， 在这里您将免费获得 1 碗燕窝(The Bird's Nest Center in Batam offers tours of the 

production process from cleaning to packaging, and sells high-quality products with health 

benefits，Here you will get 1 bowl of bird's nest for free) 

→【Grand batam mall 购物中心/ Shopping mall】：是位于巴淡岛 Penuin 的现代购物中心，开业于

2019 年。商场拥有超过 150 个商铺，包括 Uniqlo 和 H&M 等国际品牌，还有提供本地和国际美食的餐厅

和咖啡馆(is a modern shopping center located in Penuin, Batam. Opened in 2019, it features over 

150 tenants, including international brands like Uniqlo and H&M, as well as restaurants and cafes 

offering local and international cuisine) 

→【结束 / Finish】 

------   根据实际情况不同，此行程可能会调整景点顺序，景点和标准不变，敬请须知!   ------ 

------   Depending on the actual situation, the order of attractions may be adjusted in this 

itinerary, but the attractions and standards remain unchanged, please be aware------ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 

Transfer Details : 

 

SINGAPORE BANK 

ACCOUNT NAME : LIM DEWI FROLISA 

ACCOUNT NO : 596-799429- 001 

BENEFICIARY BANK :OCBC SINGAPORE 

PAYNOW (+62-8566-8866-566) 

 

SINGAPORE BANK 

BETWEEN COUNTRIES/OVERSEA (12 CURRENCY ACCEPTED) 

ACCOUNT NAME : PT EASYGO TRAVEL SUKSES 

ACCOUNT NO : 0908-0002-3641 

BENEFICIARY BANK :OCBC SINGAPORE 

SWIFT CODE : NISPIDJA 

 

MALAYSIA BANK 

DUITNOW TNG E WALLET 

ACCOUNT NAME : DEWI FROLISA LIM 

ACCOUNT NO : 140734985705 

 

WISE PAYMENT 

ACCOUNT NAME : DEWI FROLISA LIM 

ACCOUNT NO : 8520249835 

BENEFICIARY BANK :BANK BCA (BANK CENTRAL ASIA) 

Precautions for entry: 

➢ 携带有效期至少为 6 个月且至少有 3页空白页的护照 

Bring a passport valid for at least 6 months with a minimum of 3 blank pages. 

➢ 抵达机场后，通过移民局申请免费落地签证。落地签证柜台需支付 25 美元费用（东门国家免签）。 

Apply for a free visa on arrival at the airport through Immigration. A US$25 fee applies if using the 

Visa-on-Arrival counter (East Gate countries are visa-exempt). 

➢ 准备好护照、登机牌、回程机票、酒店预订单等，以便办理出入境手续。 

Prepare your passport, boarding pass, return flight ticket, and hotel booking for immigration clearance. 

➢ 入境时请确保护照已盖章。如未盖章，请立即申请，以免出境时出现问题。 

Ensure your passport is stamped upon entry. If not, request it immediately to avoid issues upon departure. 

➢ 入境大厅严禁拍照。违反规定可能会受到处罚或被驱逐出境。 

Photography is strictly prohibited in the arrival hall. Violations may result in penalties or deportation. 

➢ 通过海关后，请根据航班号领取行李，填写海关申报表，然后进行行李检查。申报表通常在飞机上或行

李提取处提供。 



After customs, follow your flight number to claim your luggage, complete the customs declaration form, and 

proceed to baggage screening. The form is usually provided on the plane or available at the baggage area. 

➢ 当前汇率：1 马来西亚林吉特 ≈ 3,200 印尼盾；1 新加坡元 ≈ 11,000 印尼盾（可能会有变动） 

Current exchange rates: 1 MYR ≈ IDR 3,200; 1 SGD ≈ IDR 11,000 (subject to change). 

Local precautions 

➢ 电：大多数插座使用两根或三根圆形插脚。 

Electricity: Most sockets use two or three round pins. 

➢ 服装：印度尼西亚全年气候温暖，建议穿着 T 恤、短裤等轻便衣物。 

Clothing: Indonesia is warm year-round; light clothing such as t-shirts and shorts is recommended. 

➢ 气候：热带气候，气温在 27 至 32 摄氏度之间。雨季：10 月至 4 月；旱季：4 月至 10 月。雨季期间，请

使用防晒霜、遮阳帽或遮阳伞，并携带雨具。 

Climate: Tropical weather with temperatures between 27–32°C. Rainy season: October–April; dry season: 

April–October. Use sunscreen, sun hats, or umbrellas, and carry rain gear during the rainy season. 

➢  身份证明：请随身携带护照和酒店名片。请保留导游的联系方式。 

Identification: Always carry your passport and hotel business card. Keep your tour guide’s contact information. 

Taboos 

➢ 参观宗教场所或保守地区时，避免穿着暴露的衣服。 

Avoid wearing revealing clothing when visiting religious sites or conservative areas. 

➢ 不要触摸别人的头部，包括儿童——这被认为是不尊重的。 

Do not touch someone’s head, including children—it is considered disrespectful. 

➢ 尊重当地风俗习惯，并听从导游的指示 

Respect local customs and traditions, and follow your guide’s instructions. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


